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Motion 1 – Hedersmedlem
Förslag – Utse Eva Ekelund till hedersmedlem
Eva var med från start när Friskis&Svettis Tyresö flyttade in i egna lokaler på
Bollmoragårdsväg 8. Med knappt 900 medlemmar jobbade Eva själv som anställd till
en start och fick ihop verksamheten med dåvarande styrelse på ett utmärkt sätt. Med öga
för vad som behövdes i lokal och funktionärsväg och en unik känsla för Friskis&Svettis så
drev Eva föreningen framåt från 2001 – 2017. De sista åren jobbade Eva mest med
lokalfrågor där hon bl.a. genom åren var med och genomförde flera ombyggnader samt
utökade ytan och byggde ut våra lokaler till den ytan vi har idag. Med en unik
”Friskiskänsla” och bra koll på ekonomi så växte Friskis&Svettis Tyresö
till att ha över 6000 medlemmar under åren Eva jobbade på Friskis Tyresö. Eva var och
är också en mycket omtyckt ledare som lett träning hos oss i olika träningsformer genom
åren. För mig känns det självklart att hon ska få bli Hedersmedlem i Friskis&Svettis
Tyresö. Hon stakade ut vägen för Friskis Tyresö att bli den fina förening vi är idag.

Motion från: Ann Fredriksen Norström

Styrelsens yttrande:
Styrelsen i F&S Tyresö föreslår årsstämman:
 Att tillstyrka motionen om att utse Eva Ekelund som hedersmedlem i F&S Tyresö.

Motion 2 – Tillgång till pass
Förslag – Lägg in fler yinyogapass per vecka och nyttja de större hallarna
Det är nästintill omöjligt att få tid till vissa pass, yinyoga är ett exp.
Om du inte ställer klockan och bokar inom ett par minuter efter passet har släppts, så är
det fullt. Det är heller ingen vits att stå på väntelista, det är bara ngn enstaka som släpps.
Eftersom salen rymmer så få och vi är många betalande medlemmar som vill få chans att
gå, så undrar jag om man kan lägga in fler yinyoga i veckan och nyttja även större
hallarna. Även cirkelträning och Plaza-passen blir fullbokade direkt.

Motion från: My Jerreman

Styrelsens yttrande:
I F&S Tyresö är det kansliet som arbetar för att få schema att gå ihop med efterfrågan på
pass, lokaler och tillgång till våra ideellt engagerade funktionärer. Särskilt i början av året
är det ett högt tryck på vissa pass, medan tillgången lättar till samtliga pass under våren.
Behovet av större eller andra lokaler ses över i pågående lokalutredning (se
Verksamhetsplanen).

Styrelsen i F&S Tyresö föreslår årsstämman:
 Att med ovanstående anse motionen besvarad.
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Motion 3 – Tillgång till gym och uppvärmningsytor
Förslag – Öka antalet löparband utanför spinningsalen
Det börjar bli ” överfullt” på kvällstid och gymmet är proppfullt. Det ger även väntetider vid
uppvärmningen på nedervåningen. Det är ofta fullt på samtliga band, cyklar,
crosstrainers. Det är inte motiverande att komma dit och börja med att köa/vänta.
Kan man stärka upp med fler löparband utanför spinningsalen.

Motion från: My Jerreman

Styrelsens yttrande:
Styrelsen i F&S Tyresö lämnar till kansliet under ledning av verksamhetschefen att se
över möjligheten till inköp och lämplig placering av utrustning. Beslut om inköp tas enligt
gällande arbetsordning.

Styrelsen i F&S Tyresö föreslår årsstämman:
 Att med ovanstående anse motionen besvarad.

Motion 4 – Förslag till nya pass
Förslag – Införande av Hot Yoga, Pilates, Variant av dans-aerobics/dans-step up och
utmanande spinning.
Förslag på nya pass:
-Hot yoga
-pilates
-Kan man införa mer dans-aerobics/ i modern tappning alt dans-step up som är lite mer
utmanande inkl koordination.
-spinning med fokus på att utmana sig till nästa nivå- tuffare och mera pepp

Motion från: My Jerreman

Styrelsens yttrande:
I F&S är det riksföreningen som beslutar vilka träningsformer vi i Tyresö kan erbjuda. I
F&S Tyresö är det sedan kansliet som arbetar med införande av nya pass tillsammans
med utmaningen att få ihop efterfrågan på befintliga pass, lokaler och tillgång till våra
ideellt engagerade funktionärer.

Styrelsen i F&S Tyresö föreslår årsstämman:
 Att med ovanstående anse motionen besvarad.
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Motion 5 – Utökande av lokaler och funktionärer
Förslag – Att utöka med fler lokaler alternativt nyttja lokalerna mer samt öka antalet tränare
(funktionärer)
Uppfattningen är att lokalerna och passen inte räcker för att möta efterfrågan. Det är ofta
fullt på kvällstid. Kan man utöka med fler lokaler och tränare? Alternativt låta alla salar
vara igång parallellt hela tiden? Flera alternativ att välja mellan lunchtid?

Motion från: My Jerreman

Styrelsens yttrande:
Kansliet arbetar kontinuerligt med att optimera schemaläggningen utifrån tillgång till
lokaler och våra ideellt engagerade funktionärer. Antalet funktionärer, liksom lokaler, är
begränsat. Behovet av större eller andra lokaler ses över i pågående lokalutredning (se
Verksamhetsplanen). Att leda pass bygger på frivillighet att åta sig ett ledaransvar följt av
utbildningar och licensiering. Styrelsen ser gärna fler som utbildar sig för att leda pass,
inte minst inom våra mest attraktiva träningsformer och för pass på dagtid.

Styrelsen i F&S Tyresö föreslår årsstämman:
 Att med ovanstående anse motionen besvarad.


